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Rozhovor mezi Quetzal z Federace Plejaren 

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 
 

Osmistý jedenadevadesátý kontakt 

Neděle, 23. června 2024, 8.32 

 

Billy   Tak už jsi tady – buď vítán a pozdraven. Je pěkné, že tě po tak dlouhé době znovu vidím. Copak vy 
všichni děláte, tedy ty, Bermunda, Florena a Enjana? 

Quetzal   Nám všem se vede v každém ohledu dobře, a všechny tři sem dnes ještě i přijdou, společně 
s Asina, kterou přece už dlouho očekáváš. Ale rovněž tě zdravím, a děkuji ti za tvé uvítání. 

Billy   Och – to je ale potěšitelné, touto novinkou jsi mě obrovsky překvapil. 

Quetzal   Také jsem si myslel, že tě to bude těšit, avšak rozhovory, které spolu povedete, nemáš pak 
vyvolávat a sepisovat. Na základě rady Grémia jsme se též usnesli na tom, že tak máš do budoucna 
obecně činit mnohem řidčeji, a tudíž máš rozhovor vyvolávat a sepisovat už jen jednou za měsíc nebo 
za dva měsíce, a to rovněž jen tehdy, když se to bude jevit jako nezbytné. Avšak v současnosti tak činit 
nemáš. Všichni účastníci celého Grémia shledávají, že je pro tebe jakožto pozemšťana ve tvém věku, 
který přece věk pozemšťanů neobyčejně značně převyšuje, příliš náročné naše hovory vyvolávat 
a sepisovat a zvládat s tím spojenou zátěž, kterou se zdravotně přepínáš. Tak je tomu zvláště proto, 
že zesílily ty cizí energie, proti nimž Arlion a jeho početná skupina doposud nedokázali mnoho učinit. 
Rovněž jsme vyzkoumali, že je tomu již dlouhou dobu vskutku tak, že zbytečně vyčerpáváš své síly 
a že tím trpí tvé zdraví. Krom toho Grémium shledává, že ..., protože ... 

Billy   Dosud jsem to stále ještě zvládal. Kromě toho je to, co říkáš, přece normální, a není to tedy nic 
mimořádného. Každá cesta, kterou člověk kráčí, někde a někdy skončí, a tudíž po ní pak nemůže jít dále. 
Potom vykročí zcela jiný člověk po cestě nové, kterou si vybuduje a půjde po ní s novým elánem. 

Quetzal   Tak tomu sice je, ale ... 
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Billy   Samozřejmě, a ty to víš právě tak dobře jako já. Proto člověk ani tehdy, když dojde na konec své 
cesty, nemá, proč si stěžovat, a jednoduše akceptuje, že nyní dospěl ke konci. Ale – jak vidím, nosíš 
dneska na sobě nějaký přístroj, který jsem ještě nikdy neviděl. Co to je a jakému slouží účelu? 

Quetzal   O tom chci hovořit později, když na to bude čas. Ale k tomu, o čem jsme mluvili předtím, musím 
ještě povědět následující: Je to tak, že jsme zcela jasně rozpoznali, že je pro tebe tvá práce stále 
namáhavější a že jsi těmi negativními energiemi, které se na tebe zaměřují, a které tě tedy i zasahují, 
neobyčejně silně zatěžován. Tvůj pozemský věk ti sice v tomto ohledu nedělá problémy, ale Arlion nás 
informoval, že ty energie, jež jsou na tebe zaměřené, nyní znevýhodňují tvůj zdravotní stav a ... 

Billy   Ano, tak to asi je, a také to tak pociťuju. Je tomu zřejmě tak, že poněkud ochabuji, ale mám už 
na hrbu nějaký ten rok, stárnu a ... no ano, tak to právě je, ale v tomto ohledu jsou na tom všichni lidé 
stejně. To však neznamená, že musí člověk kvůli tomu házet flintu do žita a že musí rezignovat. 

Quetzal   Co to znamená? 

Billy   Že budu pokračovat jako doposud. 

Quetzal   Přesně to si Grémium myslelo, a proto padlo usnesení a byl vydán pokyn, že bude nadále vše 
blokováno, aby tvá snaha o vyvolávání zůstala bezúspěšná. Tak tomu ale nemá být v případě tohoto 
rozhovoru, protože ten má ještě sloužit k objasnění. Také Arlion doporučuje toto přerušení, jelikož se 
domnívá, že ony energie, které tě ochromují při práci a které již notnou dobu také nebezpečně napadají 
tvé zdraví, se zesilují. 

Billy   To ale není zrovna potěšitelné. Připadá mi poněkud drsné, že mám být blokován, nepokládám to 
za správné. 

Quetzal   Usnesení Grémia je pevně dané a nelze jej změnit, a proto nemá smysl, abychom o tom dále 
mluvili. Avšak ohledně ... je ještě nutné některé věci vysvětlit, totiž ohledně toho, co má do budoucna 
být v ... Což máš doplnit do ... Je tedy ..., na čemž se neodvolatelně usneslo Grémium a co máš nyní ještě 
doplnit. 

Billy   Dobře, to ihned udělám a ... Moment, ano tady ..., nadiktuj mi, co mám napsat, ... 

Quetzal   ... Zde, tady ... – – – ... 

Billy   To je vše? 

Quetzal   Ano. 

Billy   K tomu, o čem jsme mluvili předtím, chci ještě říci následující: Člověk se skutečně nemá vzdávat, 
a to ani ve stáří, protože život přece pokračuje i ve stáří a vyžaduje, aby byl člověk nějak aktivní. Avšak 
být nečinný kvůli nevoli, lenosti a odporu k práci nebo proto, že to člověku dovoluje jistý peněžní 
majetek, je dnes naprosto běžné, neboť většina lidí se změnila ke zlému a negativnímu a nemá už ten 
ráz, jaký měly dřívější generace. Většina dnešních lidí už nejedná tak, jako jednaly poctivé a pracovité 
dřívější generace, které se nehonily jednoduše za bohatstvím, zábavami a světovou známostí, jelikož 
dnes je pro většinu lidí podstatný už jen majetek, peníze, a tedy bohatství, jakož ale i moc, která bývá 
zpravidla vystavěna na pomatené víře v imaginárního Boha nebo na sebepovyšování, lačnosti a bludných 
světských idejích, kvůli čemuž se vedou války a páchá se teror s nesčetnými zavražděnými, nehoráznými 
destrukcemi a devastacemi. Zejména vražedné machinace, teror, pronásledování, zotročovaní, 
znásilňování, prostituce a destrukce rozličného druhu představují opět pokračování toho, co tu bylo již 
v mnohem dřívějších dobách. A tak je valná většina dnešního pozemského lidstva zpustlá, což je 
vlastnost, která proniká až vysoko do vlád, do řad politiků a do úřadů, kde uboze působí, právě jako 
ve velkých částech populací, jež si přece počínají hůře než divoká zvířata. A to tehdy, když tato část lidí 
bez zábran, destruktivně a bezohledně sleduje své zpustlé zábavy, choutky, záliby, neřesti a zvrhlosti 
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všeho druhu. A to proti svým poctivým spolubližním, přírodě a jejímu rozličnému zvířectvu a rostlinstvu 
všech rodů a druhů. Ti četní zpustlí lidé se nad těmito věcmi vůbec nezamýšlejí, ale »žijí« jednoduše jen 
pro všední den a nesmyslně otročí tomu, co se jim momentálně ledabyle, bezcenně a prostoduše honí 
hlavou v jejich pomatených a nekontrolovaných hloupých vnuknutích. 

Quetzal   Ano, to, co říkáš skutečně odpovídá i mým myšlenkám, a ani my na planetě Erra k tomu 
nepřistupujeme jinak, neboť u nás peníze a tato pravidla neznáme, stejně jako ani to, že by se lidé 
od jistého věku vzdali práce nebo prostě nějakého zaměstnání. Obecně se u nás lidé věnují práci 
či jinému zaměstnání až do vysokého věku, a tudíž z důvodu svého věku ne... 

Billy   ... to si myslím také. U nás se tomu říká penzionování, po němž se člověku zpravidla vyplácí důchod 
nebo právě penzijní renta. Za tímto účelem si lidé musejí po celý svůj život převádět jisté procento ze své 
mzdy na »starobní a pozůstalostní, resp. penzijní konto«. 

Quetzal   Něco takového je u nás neznámé, stejně jako u nás není obvyklé – jak jsem již zmínil –, aby 
člověk od určitého věku již nepracoval nebo již nevykonával jiné zaměstnání. Dokonce i naše nejstarší 
ženské i mužské osoby se zaměstnávají všelijakými činnostmi, jež jsou užitečné alespoň pro ně samotné 
nebo i pro společenství. 

Billy   Ale kladu si otázku, jak je to potom, když jsou tito lidé vetší a když již nejsou schopní vykonávat 
žádné zaměstnání? 

Quetzal   Takovýto stav nebo podobné stavy se u nás nevyskytují, neboť si své zdraví a celé své tělo 
zachováváme celoživotně v tak funkčním stavu, že naše zdraví, tělo i celý jeho organismus nemohou 
trpět naprosto v žádném ohledu jakoukoliv újmou. A o to, aby tomuto tak bylo s naprostou jistotou 
a fakticky, se stará i naše technika, která se zaměřuje na to, aby neprodleně eliminovala v přírodě se 
vyskytující původce nemocí a neduhů atd., dříve než mohou postihnout byť jen jedinou osobu. Náchylní 
jsme ovšem tehdy, když se pohybujeme na cizích světech, a proto tam musíme zachovávat krajní 
obezřetnost, jelikož tam naše technika původce neduhů a chorob neeliminuje, pokud nejsme chráněni 
svými bezpečnostními obleky, a tomu, že jimi chráněni nejsme, se nelze vždy vyhnout. Ale v nejhorším 
případě nás může stihnout neduh nachlazení, pokud postupujeme neobezřetně. 

Billy   Jak se ale věci mají s tím, když se jedná o odchod ze světa, čímž myslím, jak je to tehdy, když si 
i u vás vyžádá smrt svoji daň již v brzkých letech? Jak vím, tak u vás nastupuje smrt i tehdy, když je člověk 
ještě mladý a dříve, než dalece přesáhl věk 1000 let. 

Quetzal   Toto určuje základní dispozice tělesného organismu, který má od narození, člověk od člověka, 
rozdílné vlohy a který určuje, jak dlouho bude například schopno plně a obsáhle fungovat srdce. Tím je 
předurčován očekávatelný věk života, a pokud se člověk při dosažení oné vypočtené doby života tomuto 
předurčení nevyhne tím, že přijme opatření na prodloužení života, tak jeho životně důležité orgány 
pozbudou své energie a síly, jako ten nejdůležitější orgán, tedy srdce. 

Billy   Mimochodem k tomu srdci: Tady na Zemi se operacemi transplantují srdce zesnulých jiným lidem, 
pokud jsou jejich srdce slabá nebo pracují nedostatečně atd. 

Quetzal   U nás nikdy neprovádíme zdravotně-lékařská opatření za účelem prodloužení života, jak to 
zjevně praktikují pozemšťané tím, že transplantují srdce jiných lidí, jak jsi řekl. Takové věci se u nás nedějí, 
neboť není-li již tento orgán schopen fungovat, tak každá osoba přirozeně připustí smrt a nijak se 
nepokouší si svůj život prodloužit, jako například transplantací srdce. My si smrti vážíme a nikdy se 
nepokoušíme jí zamezit, pokud víme, že k ní dříve či později nadešel čas, což nastává zpravidla tehdy, 
když se ukončí srdeční činnost. Toto je určeno již od narození, a tak člověk žije podle toho a v žádném 
případě neusiluje o prodloužení života tím, že by se pomocí transplantace srdce pokoušel svoji smrt 
zadržet a vše změnit. My bychom takovéto konání hodnotili jako nedůstojné života. 
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Billy   Podle mého názoru představuje transplantace srdce akt sloužící tomu, aby se smrti udělala čára 
přes rozpočet, a navíc se »výměnou« srdce, resp. srdeční transplantací mění i osobnost příjemce, a tak 
potom v jeho hrudi bije takříkajíc cizí »duše«. Krom toho chci ještě povědět, že se domnívám, že člověk 
smí čelit smrti, která představuje normální poslední akt života, beze strachu a děsu, zato však se ctí 
a důstojností. A to také proto, aby se mohla naplnit, aniž by si člověk prodlužoval život tím, že si nechá 
voperovat cizí srdce. 

Quetzal   K tomu nemusím nic dodávat, neboť to, co říkáš, odpovídá ve vztahu ke smrti i našemu chování, 
tedy chování Plejaren. 

Billy   To vím již od Sfath, jelikož jsme spolu o těchto věcech hodně mluvili, a já jsem ve svém životě viděl 
i velmi mnoho úmrtí, o čemž ale nechci hovořit, nicméně jsem shledal vážnost, čest a důstojnost, jež 
tkví v životě, umírání a ve smrti, které tak vyjevují svoji pravou vznešenost, velikost a své hodnoty. Ale 
o tom mluvit nechci, tím by má vysvětlení zašla příliš daleko, a tak mne mé myšlenky vedou dále, a sice 
k přelidnění: V současné době přece žije na Zemi asi 9,5 miliardy lidí, a tak je přece zákonité, že se rodí 
stále více a více dvojníků různých osob. Již Sfath mě ale poučil o tom, že je to naprosto přirozené, a tedy 
naprosto dané přírodou. Už jen tady ve Švýcarsku jsem v běhu svého života nalezl 6 mužů, kteří se mi 
k nerozeznání podobali, avšak prokázalo se, že byly vždy přítomny jisté rozdíly, takže se nikdy nejednalo 
o dvojníky absolutní a perfektní. Vždy bylo něco po stránce anatomie, postoje nebo psychiky atd. jinak 
než u mé osoby, a tudíž to nikdy nebylo tak, že by se mohlo hovořit o perfektním dvojnictví. A tak jsem 
se již od Sfath naučil tomu, že se dvojníci rodí, a tedy objevují tím častěji – někdy i vícenásobně po celém 
světě –, čím více lidí přichází na svět z důvodu přelidnění. A Sfath mě k tomu vyučoval, že tito dvojníci 
nemají nikdy a za žádných okolností nic společného s tím pomateným, bludným a esoterickým nápadem, 
podle nějž se znovu rodí a žijí zcela určití lidé, kteří jednou již žili a jejichž podoba byla například 
celosvětově známá. Tedy kupř. Anne Franková, prezident Lincoln a různí další, jejichž dvojníci se rodí 
i v dnešní době 21. století, a sice takoví, kteří se jim k nerozeznání podobají, nicméně se od nich 
prokazatelně nějak liší, takže nikdy není dáno, resp. přítomno perfektní dvojnictví. Osobnost každého 
člověka po jeho faktické smrti definitivně na všechny časy pomíjí, nikdy neexistuje vlivem znovuzrození 
dále a už nikdy nebude existovat – avšak člověk za doby svého života za určitých okolností ukládá energii 
své osobnosti, která zůstává po desetiletí či tisíciletí zachována, ba dokonce stále působí jako přelud 
nebo jaksi akusticky; životní energie Tvoření totiž po smrti člověka uniká do své Tvořivé energetické 
roviny, která je jí přidělena, aby po jisté době zpracovávání oživila novou osobnost coby vědomí. Už jen 
proto odpadá ona pomatená, bludná idea znovuzrození, podle níž zesnulá osoba vede vlivem 
opětovného zrození znovu svůj život v další existenci. Každý člověk – stejně jako každá životní forma 
vůbec – je oživován jemu přiměřenou životní energií Tvoření, a sice tak, že v něm začne existovat a bude 
oživeno vědomí, které ale poté, co člověk zemře, resp. co jeho tělo propadne smrti, začne být opět 
neaktivní a neživé, a tudíž »vyhasne«. V důsledku toho, tedy vlivem faktické smrti těla, z něj životní 
energie Tvoření okamžitě uniká – čímž po skutečném nástupu smrti »vyhasne« i vědomí –, aby ihned 
odplynula zpět do své Tvořivé roviny. To proto, aby v ní po jistou dobu prodlévala kvůli tomu, aby 
zpracovala vědomosti, jichž dosáhla daná osobnost ve svém aktuálním životě, a aby se obnovila, přičemž 
po uplynutí doby tohoto zpracovávání oživí novou osobnost, která již nebude vykazovat žádnou 
relevanci k osobnosti dřívější a zesnulé. Takový je vývojový pochod života a smrti, a v něm není dáno 
znovuzrození, nýbrž stálé nové vznikání života a nové existence a osobnosti, a tudíž se vše stále znovu 
obnovuje a dospívá k rozkvětu a životu, jak to viditelně dokládá příroda, v níž všechny rostliny nějakým 
způsobem uvolňují svá semínka, z nichž se v běhu času, dříve či později, opět vyvinou stejnorodé rostliny, 
jež budou po stránce svého pohlaví či druhu tytéž jako mateřská/otcovská rostlina, avšak po stránce své 
osobnosti budou naprosto nové a nebudou již vykazovat vztah k mateřské/otcovské rostlině, takže 
o jejich původu bude svědčit už jen jejich pohlaví či jejich druh. 

Quetzal   Považuji za podivuhodné, jak dokážeš vše srozumitelně vysvětlit. 
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Billy   To je přece můj úkol, a Sfath mne vyučoval tomu, abych vždy vše vysvětlovat tak, aby to bylo 
i pochopeno – samozřejmě za předpokladu, že to lidé budou chtít pochopit a že budou o dané věci 
skutečně vážně přemýšlet. Tak tomu žel často nebývá, jelikož lidé raději zastávají náboženskou, světskou 
či esoterickou víru atd., anebo všelijaké jiné pověrečné bludné ideje. Mnohem raději ignorují vše, co 
člověk varovně předpovídá, jako to ignorovali již tehdy, když jsem ve škole s pomocí faráře 
Zimmermanna a učitele Lehmanna a následně i v 50., 60. a 70. letech 20. století sepsal své předpovědi, 
nechal je tisíckrát zkopírovat a rozeslal je vládám, politikům, úřadům a médiím atd. po celém světě. 
Jednalo se o předpovědi, v nichž bylo uváděno mnohé z toho, co se bude odvíjet vlivem závratných 
přelidněných zástupů, pokud vzejdou a pokud nebude jejich vzniku zabráněno skutečně účinnými, 
úředními kontrolami. V těch dopisech jsem psal, že vypěstováním nezměrně početného lidstva bude 
ničena a destruována planeta, příroda a její zvířecí a rostlinná říše, a že v nich bude dokonce mnohé 
vyhlazeno, a že bude současně i choroboplodně otravována atmosféra a ničeno klima. Psal jsem, že kvůli 
tomu budou vznikat nové choroby a že začnou po celém světě zuřit obrovské bouře, kvůli nimž se budou 
země proměňovat v močály a budou páchány nevídané destrukce. Psal jsem, že se bude vzpouzet sama 
planeta Země – která bude všude zásadní měrou ničena, likvidována, a zčásti dokonce vyhlazována, 
včetně všech ekosystémů, a tím i včetně přírody a jejího zvířectva a rostlinstva. A to vinou přímých 
či nepřímých machinací lidí ze Země, jejichž počet tehdy obnášel cca 2,5 miliardy, avšak jen asi za 66 let, 
od roku 1958 do dnešní doby, vzrostl na úroveň neuvěřitelně extrémního přelidnění činícího 9,55 
miliardy lidí. A toto přelidnění způsobilo za tuto krátkou dobu asi 66 let to, co se planetě, jejím 
ekosystémům a celé přírodě nepodařilo způsobit od doby, kdy před 5,5 miliardami lety vznikla Země. 
Nezměrná přelidněnost zničila velmi zásadně všechny ekosystémy, a tím i přírodu s jejím zvířectvem 
a rostlinstvem a byly kvůli ní neuvěřitelně nezodpovědně rabovány a loupeny všechny planetární zdroje. 
Současně dnes vinou pozemšťanů všude na Zemi i v hlubinách moří vybuchují sopky a budou způsobovat 
četné pohromy – a tak tomu bude i do budoucna –, přičemž o sobě dá vědět i to nebezpečí, že se 
poblázní a bude aktivní jedna kaldera. A neradostné a negativní věci se budou do budoucna rozšiřovat 
i do oblasti celosvětové politiky, přičemž budou propukat povstalecké ozbrojené konflikty, války 
a teroristické činy, jež budou přinášet utrpení, bídu, nouzi a smrt. A nyní přichází všechno to, co jsem 
předpovídal již tehdy v těch 40., 50. a 60. letech 20. století, což byly skutečně předpovědi, a nikoli 
proroctví, neboť spolu se Sfath jsem viděl v budoucnosti to, co se bude odehrávat a co se nyní naplňuje 
a do budoucna bude naplňovat jako skutečnost. A všechny ty četné tisíce dopisů, které jsem rozeslal 
do celého světa, které byly ještě přeloženy do angličtiny a francouzštiny a které často vznikly s pomocí 
faráře Zimmermanna a učitele Lehmanna, nepřinesly zhola žádný užitek, jelikož jsem na ně nedostal ani 
jedinou odpověď, takže zřejmě všechno vyznělo do prázdna. Vládnoucí, média, úřady, veřejné instituce 
a mnohá další místa nechali všechno bez povšimnutí, a tudíž nebylo podniknuto nic pro to, aby nemohlo 
vzniknout přelidnění, a ani nebylo nic chráněno. Naopak byla vinou machinací přímo či nepřímo spjatých 
s přelidněním z velké části zničena, zdestruována, ba dokonce vyhlazena celá planeta, příroda a její fauna 
a flóra. A to, co jsem ohlašoval ve svých předpovědích, se v dnešní době vyplňuje stále extrémněji, ale 
lidé dělají totéž, co dělali po celou dobu mého života, to jest negují všechna varování a pomlouvají moji 
osobu. Lidé, kteří si osvojili význačné profese a myslí si, že se toho naučili hodně důležitého, mne osočují 
a pomlouvají, nazývají mne lhářem, fantastou, snílkem, psychopatem, psychicky narušeným, 
anormálním, vyprávěčem pohádek a mnoha jinými přízvisky. A tyto věci byly již v době mého útlého 
mládí v Bülachu zlovolně, nenávistně a pomlouvačně vynášeny do světa ze strany křesťanských sektářů 
a pronásledovaly mne všude po světě, přičemž byly opakovaně vyvíjeny pokusy o to mne zavraždit, 
a těch bylo dosud 25. Třebaže existují četní svědci po celém světě – kteří viděli na vlastní oči nejen 
paprskové lodě Plejaren, ale i Sfath, Asket, Ptaah, tebe, Quetzal, a Semjase, přičemž nemnozí s vámi 
dokonce i hovořili –, tak se vše popírá a pomlouvá a ti svědci jsou osočováni jako věřící, kteří jen podlehli 
šálení, vlastní fantazii, sebeklamu a iluzím. A to vše se tvrdí včetně toho, že jsem je jako své zastánce 
zhypnotizoval a že jsou tak nepoučitelně ve sféře mého vlivu, že již nemají svobodnou vůli. A všechny 
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tyto lži, osočování, očerňování a jiné různorodé útočnosti byly vynášeny do světa veskrze po celý můj 
život a jsou ještě hojněji v dnešní době. A to ze strany osob, které se kvůli své profesi mylně pokládají 
za kdovíjak velké, bystré, chytré a vědoucí, zatímco ve skutečnosti nic nevědí a ničemu nerozumějí 
a nejsou ničím více než malými nevědoucími ubožáky. Tak tomu je žel proto, že právě oni brání tomu, 
aby se lidstvo konečně otevřelo faktické pravdě a učinilo ji obsahem svého života, díky čemuž by na světě 
v pozemském lidstvu konečně zavládla pravá láska, pravý mír a skutečná svoboda. 

Quetzal   Jak dnes víme, tak toto zůstane ještě po velmi, velmi dlouhou dobu nesplnitelným toužebným 
snem. 

Billy   To vím, neboť budoucnost mi ukázala ... Ale nyní, Quetzal, pokud máš dost času, tady mám početné 
otázky v tomto sáhodlouhém dopisu od Aloise ..., které ti nechci předčítat jednotlivě, ale jen podle toho, 
co je důležité a k čemu chci poskytnout odpověď. K tomu tě chci ale poprosit, abys mne opravil, pokud 
něco zodpovím chybně nebo pokud si budeš myslet, že by to mělo být zodpovězeno jinak. Dotyčný si 
navíc přeje, abych tyto otázky položil v rozhovoru s tebou nebo s Ptaah nebo abych na ně právě 
odpověděl. Ale nyní se chci zeptat, jestli máš dost času být pozorný, když se budu otázkám z tohoto 
dopisu věnovat a když na ně budu odpovídat? 

Quetzal   Času mám dostatek, a proto učiním rád to, co si přeješ. Krom toho ti chci říci, že jsem se toho 
v minulých dvou měsících velmi mnoho naučil ohledně naší daleké a nejvzdálenější minulosti, tedy nás 
Plejaren, což mi ukázalo věci hodné vědění, jež sahají až do nejvzdálenějších dob, a sice až do doby před 
30 000 000 lety; proto ti mohu v tomto ohledu posloužit hovorem a odpověďmi, pokud se budeš ptát 
na věci či události, které spadají do těchto časových údobí. Vyslov tedy nyní, co musíš uvést jako své 
odpovědi. 

Billy   To je dobře, neboť tu mám otázky, jež budou možná zajímat i jiné lidi než jen tazatele, jako právě 
tuto otázku zde: Do jaké míry ovlivňují mimozemšťané události na Zemi? Na tu přirozeně odpovědět 
nemohu, neboť zdali tomu tak skutečně je, to nevím, a pokud ano, pak o tom skutečně nevím nic. Pak 
tu mám mnohé další otázky, jež se týkají i daleké minulosti, ale přistoupil jsem až na tuto otázku zde, 
která se týká toho setkání rádoby veličin světového významu, které se setkaly v hotelu Bürgenstock 
a pronášely velká a nesmyslná slova, k čemuž jsem odpověděl, že to bylo fakticky směšné a skutečně 
ničím více než jen velkým vtipem pomatených vládnoucích z celého světa – i ze Švýcarska –, kteří si chtěli 
hloupými a blbskými řečmi velkohubě udělat jméno a postavit se do popředí. A k otázce, proč naše 
spolková prezidentka nestoudně objala toho válečného zločince Zelenského, jsem zaujal stanovisko 
v posledních Znameních doby (FIGU Zeitzeichen) vydaných v měsíci červnu a tady jsem si to ještě pro 
zopakování zkopíroval a předečtu ti to: 

Billyho komentář: To přece vůbec není divu, že se na to ve spolkové sněmovně v Bernu, 

a tedy v zemské vládě nereaguje, když tam dřepí živlové, kteří smějí beztrestně nadále 
»vládnout«, ačkoliv se provinili vlastizradou kvůli tomu, že zprasili neutralitu země, a sice tím, 
že přejali sankce diktatury EU proti Rusku a začali je používat. Z toho přece i ze strany Ruska 

vzešlo proti Švýcarsku nepřátelství, které půjde jen těžce napravit, aby byl znovu obnoven 
dříve přijatelný vztah mezi oběma zeměmi. Avšak ona neblahá persona, která toto způsobila 

a která zle a vlastizrádně zprasila švýcarskou neutralitu, si v zemské vládě »vládne« naprosto 
beztrestně dále, místo aby z ní byla neprodleně a se ztrátou vlastní cti propuštěna. Jsou tu ale 
ještě další živly, které pomateně nařizují, že mají být odstřelována zvířata ve volné přírodě, 

protože údajně začínají být nebezpečná pro lidi a jejich ovce atd., jelikož kupříkladu vlci trhají 
ovce z obrovských stád pastýřů, kteří nikdy nemají dost, aby si svými chovy vydělávali 
obrovské peníze, a to nezávisle na tom, že tím budou zničeny zbytky přírody. Že tomuto ještě 

napomáhá spolkový rada a požaduje, aby ti vlci byli jednoduše odprásknuti, to je skutečně 
naprostý vrchol nehoráznosti. Totéž se děje i ohledně bobrů, kteří mají být odděláváni, s čímž 
jistí zemědělci jásavě souhlasí – jako jistí chovatelé ovcí jásavě přizvukují tomu oddělávání vlků 

–, zatímco jiní pak s tímto souhlasí ve vztahu k vydrám, protože jistý spolkový rada požaduje 
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i jejich likvidaci; a tak si jeden klade otázku, proč jsou vlastně takovíto idioti voleni do vlády 

a proč v ní dřepí, jsou trpěni a nejsou volání k odpovědnosti, ačkoliv působí tak obrovské škody, 
které ohrožují nejen další trvání přírody a její zvířecí a rostlinné říše, ale dokonce i existenci, 
život a bezpečnost všech lidí. A to se děje ve vládě, která by vlastně měla řádně vládnout, vést 

lid a zaručovat mu život a bezpečnost. Tyto živly nepatří do vlády, ať už jsou ve Spolkové, 
Stavovské nebo Národní radě, protože nebude-li příroda přece jen konečně chráněna 
a nebudou-li tito živlové, kteří všechno hrubě maří, vyhozeni z úřadu a nahrazeni vládnoucími, 

kteří budou konečně chránit přírodu s jejím zvířectvem a rostlinstvem, tak tato příroda 
definitivně vymizí. Místo toho, aby tito nanicovatí živlové ve vládě dělali něco pro to, aby byly 
drasticky redukovány hrozivé počty přelidněných mas, a sice dlouholetým a úředně 

kontrolovaným zastavením porodnosti, tak těmto chorobným hlupákům a idiotům ve vládě, 
kteří raději vyhlazují a oddělávají divoká zvířata, nepřijde na mysl, aby vědomě a odpovědně 
používali rozum a nesli a praktikovali vlastní odpovědnost. 

Současně jiné ubohé vládní živly – které poctivým vládnoucím ani svým manželkám nedělají 
čest – činí přešlapy a potupně a nedůstojně porušují své čestné slovo. Ale je také nebetyčně 
směšné a opravdu ostudné pro tuto zemi, že se švýcarská spolková prezidentka po tom 

mezinárodním setkání vládnoucích z asi 100 států v hotelu Bürgenstock snížila k tomu, aby 
nestoudně objala toho válečného štváče a válečného zločince Zelenského, avšak ta by bývala 
objala i válečného zločince Netanjahua z Izraele, kdyby se na této údajné »mírové konferenci« 

spolupodílel a padl by do jejích rukou; toto setkání přece vskutku nepředstavovalo nic 
více než jen velký vtip pomatených vládnoucích z celého světa, kteří jej využili 
k tomu, aby si svými hloupými a blbskými řečmi a velkou hubou udělali jméno a mohli 

se postavit do popředí, jako to v prvé řadě udělalo Švýcarsko, které si tím, 
že pomateně převzalo sankce diktatury EU proti Rusku a začalo je používat, vytvořilo 
proti sobě nepřátelství. 

Co je skutečně pravdy na té tzv. »rodinné fotce«, která byla pořízena na závěr této konference 
v Bürgenstocku a na níž je vidět spolkovou prezidentku, která se údajně nestydatě, hloupě, 
pomateně, v touze po prestiži a chvastounsky explicitně vyklonila ze zástupu pomatených 

vládnoucích, aby údajně ve své hlupácké nedůležitosti liše vypadala jako obzvláště »velebná«, 
tak to nelze dokázat, tedy zda byla tato fotka pravá, když byla zveřejněna v televizi, nebo zda 
se jednalo o vědomý falzifikát, a tedy o fotomontáž – to já nevím. V každém případě na sebe 

různé zahraniční tiskové orgány nenechaly se svými komentáři dlouho čekat a ty k tomu 
sdělovaly své, pro Švýcarsko zahanbující, mínění, přičemž to vše bylo ale jejím souputníkům 
ve spolkové sněmovně v Bernu zjevně lhostejné, neboť pokud vím, tak k celé toto směšné 

záležitosti nebylo zaujato veřejné stanovisko, aby byla veřejnost informována. Krom toho je 
nutno jasně a zřetelně povědět toto: Mezi veřejnými médii existují jen tuze nemnohá – 

ve Švýcarsku i v cizině –, která se odvažují říkat otevřeně a naprosto nestranně pravdu. 

Většina veřejných tiskových orgánů, a sice i zde ve Švýcarsku, je zjevně zcela závislá na politice 
a zle, pomlouvačně, útočně a stranně brojí proti státům, osobám, institucím, skupinám 

a spolkům, které politikům, úředníkům, vládnoucím a stejně smýšlejícím příslušníkům prosté 
masy, kteří pocházejí z nejrůznějších vrstev populace, nejsou po chuti nebo které mají 
jednoduše jiný názor, resp. smýšlení či jsou oddané pouze poctivosti a pravdě a cítí se k nim 

zavázány. 

Tato prolhaná a vesměs na politice a jejím zdaru či nezdaru závislá veřejná média, která mají 
zpravidla velká nebo jinak známá jména, jsou v každém ohledu stranná a odkázaná na to, že je 

politika toleruje. A jelikož je většina význačných médií odkázána na to, aby byla v jednotné 
shodě s politikou, a tedy s jejími zaujatými názory, způsoby myšlení a bludnými iluzemi, přináší 
ve svých »pravých« hlášeních také jen politicky zaujaté informace. Ale jak jsem řekl, jsou tato 

hlášení veskrze a fakticky politicky zaujatá a postrádají veškerou neutralitu, zatímco jakékoliv 
zpravodajství by smělo být naopak v zásadě a plně tvořeno jen v absolutní neutralitě, aby se 
člověk, který jej bude číst, musel sám zamyslet, aniž by mu bylo předkládáno zaujaté mínění, 

a aby musel sám nestranně hledat a rozpoznávat faktickou pravdu. 
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To vše, co se týkalo této údajné »mírové konference« – která stála šílené milióny švýcarských 

franků, která byla nesmyslná a která představovala právě údajně »mírovou konferencí 
o Ukrajině v Bürgenstocku« –, nepředstavovalo nic jiného než frašku, kterou musejí vposled 
zatáhnout švýcarští daňoví poplatníci. 

Tato konference byla vskutku jen na náklady daňových poplatníků licoměrně a prolhaně vedená 
»mírová konference«, která představovala jen manipulativní divadlo osob, které lačněly 
po veřejné prezentaci a které se chtěly nebetyčně zveličit a profilovat coby vládnoucí států 

z celého světa. 

To vše nebyla žádná mírová konference, neboť pozván nebyl ani ruský válečný vůdce Putin, 
který šíleně, pomstychtivě a neblaze působí se svojí armádou na Ukrajině, ani ten masový vrah 

a šílenec z Izraele Netanjahu, který chce dle svých vnitřních snah za každou cenu spáchat 
na Palestincích genocidu, k čemuž mu napomáhají ti bídní neonacističtí vládnoucí v Německu, 
jakož i všichni ti falešní a intrikářští mocipáni ze zemí, které nevidí ani skutečnosti, ani pravdu, 

avšak toto se Netanjahuovi navzdory jeho bludné představě nepovede. A právě tak jsou 
nezodpovědné všechny ty vlády, politici a jejich souhlasící podporovatelé z populací asi 50 států, 
kteří dodávají tomu klaunovi, za ručičku voděnému panákovi a válečnému fanatikovi 

Zelenskému, který je závislý na Americe, zbraně a munici na Ukrajinu a kteří nevidí ani 
nerozeznávají skutečnost a pravdu skutečnosti. Právě tak nerozeznávají ani to, že za celým tím 
válečným děním na Ukrajině vězí Amerika se svými hegemonskými manýrami, která si chce 

Rusko přivtělit a inkasovat jej – v možné součinnosti s vražednou organizací NATO, kterou 
samozřejmě založil americký vůdce jménem Truman –, aby se tak mohla o něco přiblížit 
ke světovládě. 

Přirozeně že na tuto konferenci nebyl pozván ani ruský a chybně jednající Putin, ani izraelský 
masový zabiják Netanjahu, a tohoto velmi nákladného, nesmyslného setkání, které bylo jen 
pro legraci, se neúčastnili ani jejich zástupci. Zato na ní byl přítomen válečný štváč Zelenskyj 

a všichni ti, kteří stranně a zaujatě dodávají zbraně a munici atd. a kteří jsou odpovědní za to, 
že na Ukrajině vraždění a boření pokračuje dále a že prozatím nedochází ke konci. A že celé to 
vraždění a boření v této válce na Ukrajině neprůhledně řídí pouze Amerika – která chce všemi 

hnusnými prostředky dostat Ukrajinu do NATO, aby byla co nejblíže Rusku a mohla na něj pak 
stále dotírat a nakonec jej »přivtělit« ke své hegemonické správě –, to ti hloupí jedinci, kteří 
dodávají zbraně a munici Zelenskému, nechápou. A rovněž nemyslí ani tak daleko, aby si 

uvědomili, že jednoho dne budou muset i oni očekávat, že padnou do spárů Ameriky. 

Inu, byla to přece Amerika, která vyprovokovala negativní vyjednávání nebo je blokovala 
a chtěla dostat NATO všemi prostředky na Ukrajinu, čemuž se Rusko, resp. Putin a jeho kabinet 

atd. postavili na odpor, a byla to tedy věc, která přiměla Putina a jeho kabinet vyvolat válku 
na Ukrajině. 

Válku, která tam nyní již léta vládne, i nadále podporují pomatenci, zaujatci a myšlení 
neschopní idioti z vlád asi 50 států a také občané z populací, kteří s nimi vyjí ve sboru, a to 
tím, že tomu pomatenému klaunovi a válečnému štváči Zelenskému dodávají zbraně a munici. 

A to ve smyslu Ameriky, která chce ve svých bludných představách o hegemonii »sežrat« celý 
svět a uvést jej pod svoji kontrolu, přičemž dnes přece již dostala pod svoji kontrolu asi 40 
procent všech států. To ovšem mnohé národy a vládnoucí různých států očividně netrápí, jelikož 

ti všichni do jednoho tomu lživému a podvodnému režimu Ameriky, která je posedlá bludnou 
představou o světovládě, hlupácky a blbounsky důvěřují, aniž by dokázali sami myslet 
a správně jednat. 

Quetzal   To, co jsi předečetl, mi ještě není známo, protože jsem ta »Znamení doby« ještě nečetl. 

Billy   Ta si ani přečíst nemůžeš, protože ještě leží nevyužita v mém počítači, a nejsou tedy ještě 
kompletně zpracována. Co chci ale ještě povědět k Americe: Jak tam za oceánem bude všechno nakonec 
vypadat, to dokládají již od nepaměti způsoby v zemi USA, která jen překypuje nezákonností, 
zneužíváním zákona a vražděním z důvodu rasové nenávisti atd., neboť ve skutečnosti na světě 
neexistuje žádný jiný stát, v němž by bylo tolik rozličných teroristických a dalších zločineckých organizací, 
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kriminálních uskupení všeho druhu a vrahů, kteří provádějí vražedné zakázky, a tolik politických intrik 
a drogových obchodů, náboženského fanatismu a nábožného sektářství a také tolik »spolků 
praktikujících černé mše1, ďábelské a satanské kulty, pseudonáboženských sdružení, satanských 
spolkových sdružení, sdružení praktikujících zkušenosti blízké smrti, esoteriky a okultismu« atd. 

Na co se tu ve svém dopise Alois ještě dále ptá, to se týká neutrality Švýcarska, kterou přece jeden 
nezodpovědný spolkový rada doslova zprasil, jelikož byly převzaty tyto sankce od diktatury EU a použity 
proti Rusku. Ta otázka se týká toho, zda bych mohl pro jednou poskytnout dobrou odpověď na to, co je 
vlastně pod pojmem neutralita skutečně nutno chápat. K tomu jsem napsal následující, co budu možná 
moci ještě dále využít, až se k tomu naskytne příležitost, neboť různí ostudní vládnoucí ve Švýcarsku 
zjevně nevědí, co neutralita je a jakou hodnotu skutečně má, a nevědí ani, že se dopouštějí vlastizrady, 
když ji porušují a tímto způsobem hrubě maří. Krom toho tihle zemězrádní živlové – tak to vidím a chápu 
– nepatří na vládní posty, na posty v bezpečnostních službách, na policii či v úřadech atd. K tomu chci 
ale nyní vyjasnit následující ohledně toho, jak je nutno chápat neutralitu – tak jsem se tomu učil již 
ve škole, když byla řeč o tom, že nacističtí pochopové a vrazi SS poblíž švýcarských hranic vykřikovali: 
»To malé Švýcarsko, toho dikobraza, toho zabereme při návratu z tažení raz dva.« Tihle hlupáci se 
radovali předčasně, jelikož vše, jak známo, dopadlo jinak, než jak očekávali, nicméně neutralita Švýcarska 
zabránila tomu, aby byla naše země aktivně zatažena do válečných akcí. Avšak tohle nechtějí 
a nedokážou pochopit a rozumově postihnout ty vlastizrádné persony ve vládě a v lidu atd., které se 
narodily dlouho po světové válce trvající mezi lety 1939 až 1945 a které nezažily, jak fakticky cenná 
a hodnotná neutralita byla a nadále je. Švýcarky a Švýcaři, kteří toto nechápou a kteří myslí a jednají 
jinak v tom smyslu, že neutralita může být vlastizrádně hrubě mařena, se mají vzdát švýcarského 
občanství a opustit tuto zemi. Takovéto živly skutečně nepatří do našeho neutrálního, pokojného 
Švýcarska, a už vůbec ne do vládního úřadu, kde jsou zjevně z důvodu »kolegiality« ještě chráněny. 

Ale co chci nyní ještě povědět o těch pomatencích a idiotech obojího pohlaví s chorou hlavou – ať už jsou 
ve Švýcarsku nebo v jiných státech a ať už jsou to vládnoucí nebo prostí občané –, kteří hrubě kazí a hatí 
naši švýcarskou neutralitu: Ti jsou žel obdařeni takovou slabomyslností, že nevědí a nechápou, co 
neutralita skutečně znamená a že se nedá jednoduše podle chuti a nálady ohýbat a měnit, ani vlivem 
hlupáků, pomatenců a idiotů. Neutralita je pojem převzatý z latiny (z pojmu ne-utrum = »žádný z obou«), 
který znamená, že lidé i stát mají být ve svých myšlenkách a svém jednání absolutně nestranní a nezaujatí 
a také dobře vyvážení, a že tedy mají i v případě jakéhokoliv konfliktu pěstovat absolutně nestranné 
myšlenky, a nemají tedy zastávat zaujaté mínění, zaujatý postoj a jemu odpovídající přání. To platí 
zejména pro vládnoucí a ostatní politiky, jakož ale i pro obyvatelstvo a úřady Švýcarska, které se roku 
1815 zavázalo ke »státní nestrannosti« a které i jako člen OSN zůstává neutrální. Švýcarsko a jeho 
vládnoucí, politici, úřady a populace nemají kvůli své neutralitě nikdy, a tedy k nikomu zaujímat stranné 
a zaujaté stanovisko, ale mají se stranit cizích záležitostí a konfliktů, a tudíž se Švýcarsko nesmí v žádném 
ohledu účastnit žádných válek či ozbrojených konfliktů jiných států, a ani proti nim nesmí přijímat sankce. 
Pokud se proti tomu nějaké osoby proviní, ať už jsou ve vládě nebo v populaci, tak tím neutralitu porušují 
a zrazují švýcarský stát, což představuje vlastizradu. 

Quetzal   To, co říkáš, je jednoznačné, jasné a plně srozumitelné. 

Billy   Tak tomu jistě je, ale zda to ti vlastizrádci pochopí, to je sporné, neboť jejich chorý mozek přece 
patrně nedostačuje k tomu, aby dokázali skutečně myslet, jelikož jejich hloupost je tak nezměrná, že by 
třeba i jen jediná skutečná myšlenka roztrhala jejich lebku na tisíc kousků. 

 
1 Černá mše je základním projevem kultu Satana a její účastníci musí být věřícími v Boha, Peklo a Satana, který jako 
jediný Bůh vyžaduje parodii a profanaci (zneuctění) křesťanských kultů, slučuje mešní oběť se sexuálními zvrácenostmi 
a někdy i krvavou obětí; pozn. překl. 
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Quetzal   To nelze změnit, neboť to by bylo možné teprve tehdy, kdyby se dotyční pozemšťané naučili 
opravdu vědomě správnému a smysluplnému myšlení. 

Billy   To žel neudělají, protože to jednak nepřipouští jejich víra a jednak jsou natolik zajatí a zotročení 
svým velikášstvím, svou svéhlavostí, samolibostí, sebepovýšeností a také svou mocichtivostí 
a vládychtivostí, že je vyhlídka na možné zlepšení naprosto beznadějná (něm. úsloví Hopfen und Malz 
verloren), jak říkáme, když je něco nemožné učinit. 

Quetzal   Přirozeně, ale toto úsloví jsem neznal, jelikož to ... 

Billy   ... patrně jsi ho zapomněl, protože jsem ho jistě už jednou vyslovil. Ale dobrá, pak se v tom dopise 
poukazuje na to, co se pouští v televizi a co se hlavně týká UFO, jak tu stojí. Stanice »Kabel eins DOKU«, 
»N24 DOKU« a »Welt DOKU« prý vysílají mnohé pořady tohoto druhu. Tedy právě ohledně UFO, a proto 
se dotyčný táže, co se vlastně v tomto ohledu po celém světě odehrává a proč letectva různých zemí ta 
UFO pronásledují a chtějí sestřelit, o čemž ale veřejnost není informována, stejně jako ani o tom všem, 
co se jinak odehrává ve věci UFO a ve věci únosů do nich atd. A pokud jde o tuto otázku zde, která se 
týká toho, co je skutečně pravdy na těch příbězích kolem Plejád a Siria a kolem Anasaziů2, tak se zdržím 
odpovědi, neboť tím jsem se nikdy skutečně nezabýval. Ale na tuto otázku zde chci odpovědět, že jsem 
k tomu přece již před dlouhou dobou podal vysvětlení v tom smyslu, že ta UFO nepatří k vám Plejaren, 
takže se to vás Plejaren vůbec netýká, a ani s tím v nejmenším nemáte nic společného. A k tomu chci 
teď ještě výslovně podotknout, že vy Plejaren nemáte ani náznakem zájem o to, abyste s nimi, tedy 
právě s těmito UFO, resp. s jejich pasažéry, jakkoliv přišli do kontaktu. »De«... (»de« značí počátek 
německého slova; pozn. překl.) 

Quetzal   ... to je správně, neboť již od nepaměti, a tedy od starodávna, se naši nejvzdálenější předci, 
kteří se ještě nazývali »Kawkiar«, ve všech ohledech vyhýbali tomu, aby s bytostmi z těchto létajících 
strojů, jež se již od pradávných dob objevují v pozemském prostoru, jakkoliv vstoupili do kontaktu nebo 
aby je jakkoli upozornili na naši existenci. Tento přístup je velmi pečlivě zachováván již asi 25 miliónů let, 
a tedy již ze strany našich velmi dávných předků. My Plejaren – kteří jsme si přiřknuli toto pojmenování, 
když jsme s tebou navázali spojení – dbáme již od starodávna o to, a sice již od doby, kdy naši raní předci 
nalezli průchod do tohoto Univerza DERN, aby naše Univerzum ANKAR zůstávalo nedotčeno jakýmikoliv 
vetřelci. Takové bylo usnesení všech našich tehdejších raných národů, jež byly rozšířeny ve velmi široké 
oblasti našeho Univerza a jež mezi sebou nežily v míru, avšak přesto se shodovaly na tom, že bylo nutno 
se vyvarovat všeho, co by mohlo vést k tomu, aby někdy cizinci z Univerza DERN nalezli průchod 
do našeho Univerza ANKAR. Všechny ustavičně znesvářené a vzájemně se potírající národy všech planet 
– které dnes všechny náležejí k naší Federaci – se shodovaly na tom, že nemají nikdy v budoucnu vzejít 
rozbroje a války s vetřelci z Univerza DERN. Navzdory svým vlastním rozbrojům a všem těm ustavičným 
válečným akcím, které proti sobě vedly, dospěly naše národy k jednotnému usnesení, že nikdy 
neopatrně nepodniknou nic, co by vedlo k tomu, aby cizinci z Univerza DERN kvůli naší nepozornosti kdy 
nalezli průchod do našeho Univerza ANKAR. Tehdy padlo jednotné usnesení, že nemá nikdy dojít k tomu, 
aby byly vyvolány ještě i takové nesváry a války, jež by překračovaly rámec našeho vlastního Univerza 
ANKAR. 

Billy   Aha, a tady mám hned jednu otázku, která mi byla položena z jiné strany, která ale nemá s těmito 
otázkami zde nic společného, a na tu jsem nebyl schopen odpovědět. Týká se toho, jak dlouho trvalo, 
poté co se objevila ta »koule míru«, než konečně před více než 52 000 lety zavládl skutečný mír? Dříve 
byly přece vedeny války na všech planetách vaší dnešní Federace, a probíhaly dokonce i války mezi 
národy různých planet, jak vím od Sfath, avšak není mi známo, jak dlouho poté, co se objevila ta »mírová 
koule«, ještě trvalo, než byl konečně nastolen pravý a trvalý mír, který nyní u vás a v celé vaší Federaci 

 
2 Anasaziové byla indiánská kultura obývající oblast na jihozápadě USA. Dle všeho vynikali úžasnými znalostmi 
matematiky nebo astronomie. Jejich civilizace z neznámých příčin zmizela někdy mezi 12. a 15. stoletím; pozn. překl. 

http://cz.figu.org/


11 
 

 

Copyright 2024 bei ‹Billy› Eduard Albert Meier, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 Schmidrüti, Schweiz 
FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org 

vládne již déle než 52 000 let. Kdy ten mír skutečně započal atd., to je mi přece známo, ale jak dlouho 
poté, co se objevila ta »mírová koule«, ještě trvalo, než se stal mír vskutku a definitivně realitou? Odkud 
tato koule přilétla, o tom jsem už nic neslyšel, a tak se domnívám, že jste o tom doposud ještě nedokázali 
nic vypátrat? 

Quetzal   To je správně. Ve svých snahách neochvějně pokračujeme, ale doposud, během doby delší než 
175 000 let, která od té události uplynula, se nepodařilo nic vyzkoumat. A celý ten proces od doby, kdy 
byly vyvíjeny vážné snahy o dosažení skutečného míru, trval až po jeho definitivní nastolení ještě déle 
než 123 000 let, jak je mi známo z dějin našich předků. Lidé všech národů naší dnešní Federace 
potřebovali poté, co se objevila ona »mírová koule«, jak ji nazýváš, velmi mnoho desítek tisíc let, a tedy 
dokonce 123 000 let, jak jsem již podotkl, k tomu, aby se změnili ve vskutku pravé lidi, jimiž se i skutečně 
stali. 

Billy   Tolik času žel lidstvo na Zemi mít nebude, jelikož ono bude ... To říkám ale jen tobě, neboť Sfath 
mi v tomto ohledu nakázal, abych o tom mlčel až po svůj definitivní odchod ze života. 

Quetzal   K tomu jsem chtěl říci totéž, neboť by bylo ... Ale co jsem chtěl předtím ještě vysvětlit: Naši 
dávní předci a všichni po nich následující se nadále ještě mnohem přísněji drželi pokynu, že se nikdy 
z neopatrnosti nesmí stát nic, v důsledku čeho by cizinci z Univerza DERN nalezli průchod do našeho 
Univerza ANKAR. To proto, že již naši velmi vzdálení předci vyzkoumali a rozpoznali, že národy oněch 
cizinců částečně sestávaly z velmi nemírumilovných, válečných, násilných a útočných bytostí, na rozdíl 
od jiných cizinců, kteří měli mírumilovnou a vyrovnanou povahu. Oni cizinci negativního druhu, kteří se 
také vypínali jako bohové a podobně a kteří měli různý původ, zůstali však do dnešního dne zajatci svého 
vlastního smýšlení a nezměnili se k lepšímu, jak můžeme i v současné době na základě svých výzkumů 
stále znovu konstatovat. Krom toho jsou tito cizinci rozdílné bytosti, které jsou ve svém smýšlení 
a z hlediska svého habitu a svých snah natolik odlišné, že je nelze harmonicky srovnávat. Již v raných, 
pradávných dobách vyvíjely různé z těchto bytostí, jež nesmýšlely mírumilovně, na Zemi vliv toho druhu, 
že pomocí genetických a virových manipulací vyvolávaly v raných pozemšťanech víry/věřivosti, násilí 
a anatomické změny. Ony bytosti nepřátelského a z lidského hlediska zrůdného smýšlení přenášely 
všemi jmenovanými, rozličnými manipulacemi na své faktické »šlechtěnce« škodlivé genetické 
momenty, zejména negativní a násilnické aspirace, ambice, lačnosti po cti, snahy, úsilnosti 
a ctižádostivosti atd., a proto se takováto negativní smýšlení vyvíjela již v dávných časech, což přetrvává 
až do dnešní doby a přináší to nejvzdálenějším potomkům těchto »šlechtěnců«, a tím pádem 
pozemšťanům, přemnohé útrapy a škody. Tyto věci se mohly skutečně zachovávat až do dnešní doby, 
což vedlo u většiny věřících pozemšťanů po celém světě k nešťastnému, zhoubnému a tehdy předem 
vypočítanému nepřátelství v důsledku nejrůznějších fanatických směrů víry. Tato většina se nechává 
ve své zmatené víře v jakousi vyšší moc neuvážlivě hnát tímto směrem, ačkoliv je touto nejvyšší mocí 
člověk sám a pouze on sám všechno určuje, ale je začleněn do zákonů Tvoření a jeho energií a sil, jež 
jsou částí jeho samého a jež může využívat dle svého vlastního uvážení a formovat z nich to, co se mu 
zlíbí. Z toho důvodu je dle svého vlastního myšlení svobodný a je v každém směru nezávislý na vlivech 
jakýchkoliv božstev, resp. bytostí, jež se prezentovaly a nechaly velebit jako Bůh a bohové. To byly pouze 
bytosti, které si pojistily svoji moc tím, že se postavily vysoko nad své »šlechtěnce«, kteří se vlivem svých 
různých forem víry utvářeli ve slepé vazaly, resp. otroky, kteří coby »šlechtěnci« ve své víře servilně 
považovali své »zploditele« za bohy. Ty rozličné formy víry byly však stvořeny na bázi genetické a virové 
manipulace, a byly navíc naprogramovány s tak dlouhodobou působností, že měly de facto nadčasový 
účinek. Současně impulzivita těchto forem víry znemožňovala, aby se od nich pozemšťané dokázali 
z vlastní vůle oprostit, a proto toho nebyli schopni, a nejsou toho schopni dokonce ani dnes. Tak je tomu 
proto, že se jedná o věřivost na bázi genové a virové manipulace, a navíc s naprogramovanou nutkavou 
povahou. To odpovídá nátlaku, který nelze jednoduše rozřešit, zejména nikoli proto, že jsou pozemšťané 
spoutáni náboženskou vírou a jsou již od nepaměti naprogramováni a manipulativně řízeni těmi 
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nepřátelskými bytostmi a svojí bludnou vírou, takže tato víra působí bezmála tak nezlomně, že k sobě 
pozemšťany přivazuje, v důsledku čehož je jejich většina v zajetí bludu a donucována k víře světského 
a rovněž i náboženského druhu, od níž se nedokáže oprostit, anebo jen krajně obtížně. 

Toto se vztahuje na onu většinu pozemského lidstva, která byla po lidské stránce negativně ovlivněna 
genetickou manipulací a určitými virovými působnostmi vinou zrůdnosti oněch negativně smýšlejících 
cizinců, zatímco na stranu druhou ty bytosti s mírumilovnými genetickými dispozicemi takovéto 
manipulace do svých »šlechtěnců« díky své humánní povaze nepřenášely, avšak počet těchto 
»šlechtěnců« byl jen nízký, a proto se do dnešní doby jen minimální část pozemského lidstva vyvíjela 
po lidské stránce pozitivně. Tato malá část se však od nepaměti proti té většině zmanipulovaných, 
věřících a jinak negativně ovlivněných nedokáže prosadit, v důsledku čehož bude v pozemském lidstvu 
i nadále přetrvávat nemírumilovnost a bude i nadále přinášet nepokoje, nepřátelství, velmi mnoho 
nouze, bídy a trápení, a rovněž i četná úmrtí, destrukci a nepřátelskost k životu. 

Billy   Říkáš tu mnohé z toho, o čem mi Sfath říkal, že o tom mám po celý svůj život mlčet a že o tom 
nemám nikdy nic uvádět ve známost, a proto si myslím, že to zmiňuješ jen mně samotnému a že tvoji 
řeč – prakticky celou – nahradím jen trojtečkami, že? Myslím si, že co mi řekl Sfath, ... 

Quetzal   ... nikoliv, s tím nesouhlasím, neboť co jsem vysvětlil, to má být pro pozemšťany pro jednou 
otevřeně řečeno. Jaký pokyn jsi dostal od Sfath, to v tomto ohledu patrně není podstatné, ale pokud se 
i nadále držíš jeho rady, tak je to jistě řádné a správné a má to svůj důvod. To se však nedotýká mých 
vysvětlení, jelikož ta se zakládají na tom, čemu jsem se naučil ze záznamů, a nelze je uvádět do souvislosti 
se Sfath a jeho pokyny, které ti udělil. Co jsem musel povědět a vysvětlit, to se netýká tebe ani pokynu 
Sfath, nýbrž jen mé řeči a toho, co vím. 

Smíš být tedy uklidněn, neboť se neproviníš tím, že bys porušil svůj slib. 

Billy   Dobrá – rozumím tomu, co říkáš a vysvětluješ, ale – dobře, už k tomu nic neřeknu, budu jednoduše 
nadále mlčet a budu se držet toho, co mi doporučoval Sfath. To vše nemá ani nic společného s tím, na co 
se tu ptá tazatel ohledně toho, že se na Zemi vyvinul lidský život, jehož původ sahá do doby staré zhruba 
45 miliónů let a který se rozšířil takřka současně na celém světě, avšak nikoliv z Afriky, jak mylně a stále 
chybně tvrdí pozemští vědci. Jak, kdy a v jaké podobě se tyto věci skutečně odehrávaly, to vypadalo 
přece úplně jinak, než jak se domnívají vědci, jelikož to vše se zakládá jen na jejich spekulativních 
domněnkách a neudržitelných tvrzeních. To vše vím již od Sfath, neboť ten mne v tomto ohledu 
podrobně a přesně vyučoval. V minulých letech se ke mně dokonce dostal jeden obrázek, který přesně 
znázorňoval živočicha, kterého mi Sfath umožnil spatřit v jednom dole v Německu a vysvětlil mi, že se 
z něj vyvinuli první pozemšťané. Ti byli ovšem následně, v běhu času, vyhlazeni oněmi »šlechtěnci«, jak 
jsi je nazval, a tudíž »jednoduše« nevymřeli, ale byli těmi »šlechtěnci« vyhubeni. Ale říkat o tom více nic 
nepřinese, jelikož naši »bystří vědátoři« vědí přece tak jako tak všechno lépe – respektive si to alespoň 
myslí. K tomu Sfath vždy podotýkal: »Moudrý mlčí a nechává mluvit hlupáky.« A říkal také, že k těmto 
hlupákům se přidružuje neobyčejně mnoho jedinců rovněž hloupých a následuje je, protože sami 
nedokážou myslet, ale jednoduše jen věří. 

Quetzal   To žel odpovídá pravdě, ale to dokážou rozpoznat jen lidé, kteří nejsou jaksi věřící, ale jsou 
schopni samostatně a svobodně myslet. 

Billy   To máš opět pravdu a udeřil jsi hřebíček na hlavičku. Mám tady v tomto dlouhém dopise ale ještě 
další otázky a ty se týkají lidských pohlaví, tedy toho, že muži plodí, ženy rodí a že se objevují sexuální 
zaměření, resp. záliby, kterých mohou být přece tisíce, a pak jde o to, že jsou někteří lidé homosexuální 
a lesbičtí, jiní heterosexuální a další heterosexuální a homosexuální současně nebo heterosexuální 
a lesbičtí současně atd. Ty otázky se týkají i sexuálního masochismu atd. Ale zkrátka jsem byl k tomuto 
dotázán, jakpak je to u vás Plejaren a zda se u vás také objevují a jsou právě dány tyto formy nebo 
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sexuální způsoby atd.? Současně byl položen dotaz, zda existuje třetí pohlaví, přičemž jeden pomatenec 
z hudební branže se nově snaží o to, aby bylo jeho pohlaví uznáno jako třetí. On je »obojetný«, jak říkáme 
v lidové mluvě, tedy hermafrodit, to jest člověk, který je svým pohlavím současně muž i žena, tedy 
hermafrodit, člověk intersexuální, jenž má současně mužské i ženské pohlavní znaky. Čistý heterosexuál 
se orientuje buď jen na muže nebo na ženy, zatímco čistý homosexuál se sexuálně orientuje jen na muže 
a čistá lesba pouze na ženy. Pak ale právě existují formy, při nichž lidé sexualitu provozují »smíšeně«, 
tedy např. homosexuál a lesba s heterosexuálem atd. A když se na to vše podívám a posoudím to, tak 
rozeznávám pouze ženský a mužský element, a to i v případě hermafroditismu, resp. obojpohlavnosti, 
a tudíž nejsem schopen rozpoznat třetí pohlaví. Tak to vidím a rozeznávám jak u lidí, tak u vyšších 
a nižších zvířat a všech ostatních miliard životních forem ve zvířecí a rostlinné říši. 

Quetzal   To také odpovídá skutečnosti a její pravdě, neboť v celé životní oblasti všech forem života je 
vše přirozeně dáno tak, že existuje pouze ženské/samičí nebo mužské/samčí pohlaví, k čemuž náležejí 
i formy obojpohlavnosti, a tedy intersexuality, resp. hermafroditismu, v jejichž případě může být daná 
forma oplodněna, ale taktéž může i sama oplodňovat. Tak jako tak, v každém případě, se však může 
projevit, resp. uplatnit pouze ženský/samičí nebo mužský/samčí element, takže může být dán pouze 
faktor oplodňující nebo rodící, a proto je třetí pohlaví absolutně nemožné. A tudíž je tak jako tak i bytost 
obojetná, jak to nazýváš, vždy a v každém případě při aktu plození nebo při rození buď čistě mužská nebo 
čistě ženská, takže nemůže být nikdy dána třetí pohlavnost, resp. třetí pohlaví. 

Billy   Přesně to si právě myslím také, neboť to by bylo naprosto nelogické a představovalo by to něco 
protipřírodního a nemohlo by to nikdy být. Člověk, který si přisuzuje třetí pohlaví, patrně není zcela při 
smyslech, když je možná »obojetný«, a tedy obojpohlavní. Tak jako tak se nakonec vždy uplatní ženský 
a mužský princip. Domněnka nebo postoj, že například kvůli hermafroditismu musí existovat nebo být 
uznáno třetí pohlaví, svědčí nejen o hlouposti, a tedy o nemyšlení v otázkách skutečnosti a její pravdy, 
ale také o neznalosti přírodních zákonů, jejich existence a působení. 

Quetzal   V tom s tebou musím souhlasit, neboť popírání této pravdy by svědčilo o chybném posouzení 
a neakceptování reálné skutečnosti a její pravdy. Jak vždy říkáš, když je něco protismyslné: Je to 
pomatenost. A to mohu pouze zopakovat, jelikož už jen myšlenka na existenci třetího pohlaví je 
pomatená. 

Billy   Podle mého názoru je blud už to, že je člověk něčím jiným a zvláštním nebo že chce či má být 
něčím jiným než právě člověkem. Takovouto myšlenku naprosto nelze schvalovat, neboť ať už je člověk 
jakýmkoli a čímkoli, ať je bohatý nebo chudý, dobrý nebo špatný, světoznámý či neznámý, věřící, nevěřící, 
státní vůdce nebo prostý občan, tak není nikdy a v žádném případě ničím jiným než člověkem. Správná 
a důležitá je vždy jen faktická pravda, totiž ta, že se člověk prokazuje být skutečným člověkem a nikoli 
jako něco jiného ve smyslu zvrhlosti. Ale tady v tomto dlouhém dopise se ještě jednou objevuje otázka 
ohledně UFO v tom smyslu, zda skutečně s Plejaren nemají nic společného. Tuto otázku jsem ale již 
zodpověděl tak, že vy Plejaren s nimi opravdu nemáte vůbec nic co do činění, jelikož těchto UFO se přece 
již od pradávných dob straníte tak, že vás dokonce ani nemohou nijak lokalizovat. Události jakéhokoliv 
druhu, jako únosy, setkání s mimozemšťany nebo prostá pozorování UFO nemají tedy s paprskovými 
loděmi Plejaren nic společného, a nesouvisejí s nimi především ani takzvané události UFO a příhody, jež 
se odehrávají v souvislosti s pozemskými armádami a útoky letectva. O tom, že se tyto příhody v různých 
státech skutečně odehrávají, jsou uváděny ve známost je vágní zprávy, přičemž mnohé pravdivé 
okolnosti ve věcech UFO armáda atd. dokonce zamlčuje světové veřejnosti, poněvadž jim údajně nemá 
být věnován veřejný zájem. 

Quetzal   O tom jsme v minulých letech patrně hovořili dostatečně, avšak tvým slovům chci přesto 
přitakat a chci je stvrdit potvrzením, že vše, co si řekl, je skutečně správně. 
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Billy   Pěkné. – Ale na tuto otázku zde, na tu neumím odpovědět, protože jsem tázán, jak se věci mají 
s prvkem 115, a také zda je skutečně vhodné nechat ta UFO svištět vzduchem. V této věci jsem se 
porozhlédl na internetu a nalezl jsem následující: 

Prvek 115 je chemicky čistá látka, kterou chemickými metodami již nelze dále rozkládat na jiné látky. 
Prvky jsou základními látkami chemických reakcí. Nejmenší možné množství prvku je atom. Všechny 
atomy nějakého prvku mají tentýž počet protonů v atomovém jádru (protonové, resp. atomové číslo). 
Mají proto touž stavbu elektronového obalu, a chovají se tedy z chemického hlediska obdobně. 

Prvek je označován symbolem, resp. znakem prvku, zkratkou, která je většinou odvozena z latinského 
názvu prvku (kupříkladu zkratka Pb je odvozena z názvu plumbum, Fe z názvu ferrum). Prvky jsou 
v periodické soustavě řazeny podle rostoucího atomového čísla. Celkem bylo do dnešního dne doloženo 
118 prvků. Z nich se na Zemi přirozeně vyskytují prvky s protonovým číslem od 1 do 94, avšak často 
v podobě chemických sloučenin a částečně jen v krajně nepatrných stopových množstvích, např. jako 
meziprodukty radioaktivního rozpadu s krátkou životností. 80 ze 118 známých chemických prvků má 
přinejmenším jeden stabilní nuklid. 

Moscovium je uměle vytvořený chemický prvek se symbolem Mc a protonovým číslem 115. V periodické 
soustavě je uveden v 15. skupině, to jest skupině pniktogenů, a patří tedy do skupiny dusíku. 

Název tohoto prvku je odvozen od Moskevské oblasti, v níž se nalézá Spojený ústav jaderných výzkumů 
(ruské město Dubna). Existuje stěží nějaký jiný prvek než prvek 115, který hraje tak velkou roli 
v počítačových hrách. V nich se nasazuje jako zbraň, využívá se jako pohonná látka strojů času a vysílá 
prý také gravitační vlny nebo je umožňuje měnit. 

 

Quetzal   Prvek 115, ten se na Zemi nazývá takto, ale u nás jinak, avšak na tuto otázku bychom v našem 
rozhovoru neměli otevřeně přistupovat. Pokud si ale přeješ, abych ti tento prvek blíže vysvětlil, tak to 
rád učiním na soukromé úrovni, ale otevřeně k tomu nemohu zaujmout stanovisko ani podat vysvětlení, 
a sice ... Proto ... 

Billy   Jasně – rozumím. Vždyť o tom můžeme skutečně někdy mluvit soukromě. Pak tu mám v tom 
dopise něco jiného ohledně toho, že vinou přelidnění je po ekologické stránce a tak všechno ničeno 
a likvidováno, tedy veškerá příroda včetně jejího zvířectva a rostlinstva: K tomu chci říci, že je pro 
přírodu, zvířecí a rostlinnou říši a vůbec všechen život nanejvýš životně důležité, aby si lidé neuzurpovali 
ještě více životního prostoru a aby ještě více nevyhubovali zvířectvo a rostlinstvo. To, že jeden pomatený 
spolkový rada ve Švýcarsku požaduje, aby byli odděláváni vlci, bobři a vydry, je natolik nezodpovědné 
a šílené, že by tomu vůbec nesmělo být tak, aby se do vlády dostal takovýto »otec vlasti« a aby mohl 
zločinně působit proti přírodě. Tedy spolkový rada, který chce veřejně prosazovat svoji neuváženou, 
ničivou, výhubnou, zavrženíhodnou a křiklavou nepřátelskost k životu, kterou míří proti přírodě, divoce 
žijícím tvorům a jejich další existenci; spolkový rada, který tyto své snahy a myšlenky ještě rozkřikuje 
v televizi. Toto bude ještě zemědělce, vlastníky půdy či tekoucích vod popichovat k tomu, aby ta životně 
nezbytná divoká zvířata nemilosrdně oddělávali, v důsledku čehož se budou podmínky důležité pro 
záchovu životně nezbytné přírody divokých zvířat stále drastičtěji vytrácet a louky, nivy, luhy, pole a lesy 
atd. budou pozbývat své životní síly a budou odumírat. Vinou toho, že mizejí, a že jsou tedy právě 
vyhlazováni divocí živočichové, zakrňuje, pustne a odumírá celá příroda, ale nad tím se idioti, kteří 
přírodě a jejím životním podmínkám pranic nerozumějí, vůbec nezamýšlejí – ani když si říkají spolkoví 
radové. Stejní idioti jsou všichni ti, kteří podél potoků, luhů, niv a okrajů lesů vymycují dobré a životně 
důležité lesy a křovinaté porosty, jež jsou životně důležité pro různá divoká zvířata, ptáky, vzácné květiny 
a ostatní rostliny. Zejména za to nesou odpovědnost vládnoucí činitelé kantonů a obecních úřadů, kteří 
tuto hrubou pitomost přikazují kantonálním a obecním dělníkům, kteří se pak těmito pokyny neuvážlivě 
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řídí. A tak je hrubě pustošena, zcela ničena a likvidována příroda, jež je životně důležitá pro všechny 
životní formy – a tudíž i pro člověka. A toto se děje, aniž by se dotyční třeba i jen minimálně zamysleli 
nad tím, co zlého, ničivého, likvidačního a naprosto výhubného tím vlastně páchají. Zvláště ti, kteří by 
za to měli být odpovědní, mají jen velký zobák, vedou velké řeči a odvolávají se na to, co se »naučili« 
v odborných školách atd., atp. Ve skutečnosti však nemají ani nejmenší zdání o tom, co ekosystémy 
přírody a její fauna a flóra potřebují k tomu, aby mohly správně žít a vůbec přežít. Dotyční jsou tak hloupí, 
a tedy nemysliví, zaujatí sami sebou a naprosto neznalí budoucích vývojů, že dokonce zakazují vysazovat 
neofyty, kterým se naprosto dobře daří i v cizích zemích, tedy v jiných než v jejich původních. Neofyty 
jsou tedy rostliny z cizích zemí, rostliny, které budou ostatně v budoucnu tak jako tak zapouštět kořeny 
a zdomácňovat v oblastech Evropy, a sice kvůli antropogenní, resp. člověkem vynucené změně klimatu. 
(Vysvětlení z Googlu: Pojmem neofyty se chápou rostliny, které lidé přímo či nepřímo, úmyslně 
či neúmyslně, zanesli po roce 1492 /což nesouhlasí, jelikož cizí rostliny byly zanášeny do různých oblastí 
již mnohem dříve/, po roce /údajného/ objevení Ameriky /údajně/ Kryštofem Kolumbem /staletí 
po skutečném objevení amerického světadílu/ do oblastí, v nichž se dříve přirozeně nevyskytovaly.) Ti 
idiotští odpůrci neofytů – jinak zřejmě nelze nazvat tyto jedince, kteří vinou svých hlupáckých bludů 
a své přemoudřelosti nedokážou myslet dále než na špičku svého nosu – se žel zvláště v Evropě vyskytují 
v hojném počtu a zasahují proti přírodě a proti zákonům již působící klimatické změny, která se již 
po celém světě projevuje zlými změnami, které vynutili lidé ze Země. A to jednak vinou nesmírných 
přelidněných zástupů a jednak vinou ničivého a plenivého drancování zdrojů planety Země. A rovněž 
i svými četnými a nekonečně destruktivními a výhubnými machinacemi ve vztahu ke všem ekosystémům 
přírody a celé její zvířecí a rostlinné říše. Že v tomto ohledu zhoubně ničivě a likvidačně působí idiotství 
především těch, kteří vykonávají vládní moc, to národy nechtějí akceptovat, a proto volí na vládnoucí 
posty živly, které pranic nerozumějí tomu, co se týká obecně ochrany života, do nějž je začleněna 
na prvém místě sama planeta a dále její atmosféra, klima, všechny ekosystémy, člověk a také celý svět 
přírody a jejího zvířectva a rostlinstva. 

Ve Švýcarsku patří k takovýmto vládnoucím většina členů Spolkové, Stavovské a Národní rady, jakož 
i velmi mnoho kantonálních mocipánů, velká část členů obecních úřadů, a dokonce i jejich lesničtí 
úředníci a »znalci« toho či onoho, kteří by měli ve volné přírodě dělat pro tuto přírodu a pro faunu a flóru 
skutečně všechno nezbytné k tomu, aby spravedlivě zajišťovali jejich existenci a životní možnosti. A to 
v tom smyslu, aby vše chránili, a sice i před špatnými vlivy, a nechávali díky tomu vše na pokoji, a aby už 
nic nebylo hyzděno, ničeno a vyhlazováno. Avšak dělá se v plné míře pravý opak, proti přírodě a celé její 
živočišné a rostlinné říši. Místo aby se co možná nejdříve vše navrátilo přírodě, dělají idiotští vládnoucí 
a úřady choromyslně dokonce všechno to, co nevyhnutelně způsobuje pravý opak toho, co by mělo 
řádně a správně být nebo co by se mělo stát. Krom toho dokonce idioti, jiní pomatenci, jaksi prohnaní 
a intrikářští jedinci anebo náboženští sektáři, individua nevidící jasně pravdu a skutečnost a další blbové 
ještě požadují, aby pozemské lidstvo nutně usilovalo ještě o více porodů, a tedy o více potomků. To je 
nevídané idiotství, když člověk pomyslí na to, že již před bezmála 70 lety započaly vinou pěstování 
přelidněnosti všechny zlořády. A tyto zlořády dnes prakticky nekontrolovatelně, více než negativně 
opanovávají celičkou planetu Zemi, všechny ekosystémy, a tedy veškerou přírodu, její zvířectvo 
a rostlinstvo i pozemské lidstvo v jeho pomateném množství, a nejen to, ony je drží v otroctví. 

Co lidé vinou svého přelidnění, svého nerozumu, svých destruktivních a výhubných machinací a své 
lačnosti ukradli přírodě a celé její zvířecí a rostlinné říši, to je vskutku úplný a naprostý vrchol 
nehoráznosti. A pokud rychle neskončí se všemi svými zlými, likvidačními, zničujícími a vyhlazujícími 
aktivitami a nebudou vše proměňovat do přírodního stavu, tak už život nebude moci dlouho existovat. 
To, že byla bezmála celá příroda a její živočišná a rostlinná říše zruinována, že byla otrávena atmosféra 
a že bylo hrubě narušeno umírněné klima a dohnáno ke změně, to zavinila nezměrná nadpopulace lidí 
a všechny jejich manipulace a machinace. Z toho důvodu je nutno ze všeho nejdříve »odbourávat« 
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a drasticky umenšovat lidstvo, resp. přelidnění, což může probíhat pouze pomocí vědomého 
dlouholetého a úředně kontrolovaného zastavení porodnosti, resp. odbouráváním lidstva na takový 
počet lidské populace, který bude pro planetu nejvýše únosný, a to je počet 500 000 000 lidí 
(v nejkrajnějším případě nemá maximální počet pozemské populace překračovat 1,5 miliardy). Další 
a pokračující ničení všech ekosystémů, přírody, jejího zvířectva, rostlinstva, atmosféry a klimatu je nutno 
co nejrychleji zastavit, avšak veškerá příroda a její zvířectvo a rostlinstvo se mohou navrátit 
do normálního stavu až v běhu staletí. 

Quetzal   Tím vyslovuješ slova, o nichž nelze pochybovat. 

Billy   Zajímavé, na tohle jsem již zapomněl. Tady – říkal jsi přece, že sem dnes nebo tak přijde Asina. 
Tady je totiž ještě dotaz, jak se nazývá lid ASINA. Víš to? 

Quetzal   Ano, ten lid se nazývá Nsamoli, a my sami jej nazýváme Dagos. 

Billy   Dagos? – To mi vyznívá jako drak. 

Quetzal   Tento význam ovšem toto označení nemá, neboť v naší hlavní řeči znamená »dobrotivý«. 

Billy   Tedy zhruba ve významu »Ti dobrotiví« nebo tak? 

Quetzal   I tak to můžeš chápat. 

Billy   Pak mám z tohoto sáhodlouhého dopisu ještě otázku, co to jsou »duchové« a jakým způsobem by 
mohli být vysvětleni. Podle mého pochopení a toho, co mi vysvětloval Sfath, se jedná o energie a síly, 
které se ukládají po dobu života člověka podle silnosti a intenzity jeho pozitivní či negativní osobní 
energie. Tyto uložené energie mohou být eventuálně, dle své silnosti, i přístrojově změřeny, a to jak 
za doby života dotyčného člověka, tak po jeho smrti, přičemž se mohou zachovávat uložené dosti 
dlouhodobě, až po tisíce let, a mohou je dokonce pociťovat v tomto ohledu vnímaví, senzitivní lidé. 
Vlivem okultistických machinací, drog, alkoholu, vpuštěných plynů, i těch zemních 
či prostorových/pokojových, vlivem strachu, různých psychických stavů či vědomě použitých pomocných 
prostředků atd. mohou být vyvolány slyšitelné hlasy a viditelné manifestace, jako např. takzvané 
paranormální jevy, formy »odpovědí« na otázky, jakož ale i přízračné úkazy postav atd. Tak je tomu 
v závislosti na senzitivitě a očekávacím postoji okultistických a »objasňujících« osob a »zájemců« atd., 
neboť těm se mohou vyjevovat »manifestace duchů« a počitkové momenty všeho druhu 
až po pociťování hrůzy a strachu atd. Mohou se však vyjevovat i »samostatné úkazy« vlivem uložených 
energií, které se dokonce po dobu tisíciletí zachovávají jako rozptýlené nebo zhuštěné jevové formy. 
Tolik na stranu jednu, a na stranu druhou je možné, že dosud žijící lidé svými nekontrolovanými 
myšlenkami – jako např. vzpomínkovými myšlenkami nebo nějakými představami atd. – vyvolávají 
přízračné nebo zhuštěné úkazy, jež potom pozorovatelé chybně označují za »ducha«. 

Quetzal   To, o čem tě v tomto ohledu poučoval Sfath, odpovídá exaktně našim poznatkům a tomu, čemu 
jsem se sám naučil a co jsem si mohl ověřit svými vlastními experimenty. Od té doby, co jsem byl přidělen 
sem na Zemi, se intenzivně věnuji svým zájmům, a tedy i odvětví tady na tomto světě daného spiritismu 
a okultismu, jemuž četní pozemšťané propadli formou víry, ba dokonce formou bludů. Takováto víra a 
takovéto bludy jsou nám, na planetě Erra, cizí, a proto mohu své dotyčné výzkumy a bádání, o něž se 
zajímám, provádět pouze tady na Zemi. 

Billy   Pak jsi tady na správném místě, neboť zde na Zemi se to zastánci klasického i satanského okultismu, 
spiritisty a dalšími zvrhlými a šílenými druhy iluzí a bludnými představami jenom hemží, a k těmto 
směrům bludné víry existují dokonce takzvané »vědecké spisy«. Ale vlastně tu tento nesmysl nechci dále 
rozebírat, protože bude důležitější, abych se zabýval tímto dlouhým dopisem, resp. dalšími otázkami 
v něm, jako například tou, co se vlastně ve skutečnosti děje poté, co se ukončí nějaká válka. K tomu chci 
říci, že mír po válce nepředstavuje nic jiného než podrobení, a tedy nikoli svobodu a mír, nýbrž 
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nepřátelství a nenávist, jež vznikají uvnitř poraženého národa. Třebaže idiotské vojenské hlavy a ostatní 
stejně smýšlející individua tvrdí, že vítězství po válce přináší mír, jedná se o nebetyčnou lež, neboť 
ve skutečnosti pouze mlčí válečné zbraně – pokud se z nich na skryté úrovni dále nepálí –, jelikož vládne 
prostě jen vražděním a zbraňovým násilím vynucený stav označovaný jako »cease fire«, resp. jako 
»zastavení nebo ukončení palby«, avšak nikoliv mír. Takový konec války vskutku nemá s mírem nic 
společného, ale jednoduše s tím, že vítězná strana podrobujícím způsobem převezeme kormidlo a určuje 
pak běh věcí podle svého vlastního uvážení. To ale neznamená svobodu, nýbrž následně jen tancování 
podle pravidel, nových ustanovení a pokynů válečných vítězů. 

Quetzal   To je dobře vysvětleno a vypovídá to přesně o tom, co je skutečnost, pokud po válce nenastane 
pat, ale vzejde z ní vítězná strana.  

Billy   Pat, to je výraz, který se používá při šachách – pokud je jedna strana v patu, tak to značí, že již 
nemůže táhnout žádnou figurkou, pokud současně král není šachován. Taková partie pak končí 
takzvanou remízou, tedy nerozhodně. Dostane-li se hráč do patové situace, tak zpravidla nebo často 
utrpí značnou materiální nevýhodu, poněvadž šachy lidé obvykle nehrají pro zábavu a kratochvíli, ale 
kvůli penězům, a sice o dosti vysoké obnosy. 

Pokud se pat jiného druhu uplatňuje v politice ve smyslu selhání a neplatnosti, pak představuje 
takzvanou patovou situaci v tom, o čem se diskutuje nebo hovoří. Rozhovor nebo řeč ztělesňuje vlastně 
vždy nějakou mezilidskou nestejnost – v politice mezi dvěma stranami –, při níž nevládne shoda a při níž 
této shody nelze docílit, resp. se nedaří dospět k jednotnosti a tu prosadit. 

Quetzal    Tvému vysvětlení lze dobře a jednoznačně porozumět, a já bych to býval neuměl vysvětlit lépe, 
i když jsem zmíněným pojmem pat měl na mysli nerozhodnutou válku, a nikoliv šachovou hru a politiku. 
Ale jazyk a jeho slova lze uplatňovat v širokých kontextech, a jak vím, tak tomuto jazyku rozumíš mnohem 
lépe než já, poněvadž německá řeč přece není mou mateřštinou. 

Billy   Ty jsi dobrý, jelikož němčina není ani mou mateřštinou, protože mým mateřským jazykem je 
švýcarská němčina, pokud ti to smím opět říci. Ale poslechni si, na co se tu tazatel dále ptá: Zda má 
Zelenskyj nepřátele ve vlastních řadách? Přirozeně že je má, a jsou proti němu i lidé v Americe, a to 
přesto, že ten roztřesený dědek a senilní prezident Biden a jeho zastánci tohoto válečného štváče, 
válečného fanatika a vyžebrávače zbraní podporují, kvůli čemuž válka na Ukrajině nedochází ke konci, 
ale dále pokračuje. Ale totéž platí i v případě Putina, jemuž by se ráda dostala na kůži jedna radikální 
Navalného skupina, a taktéž v Izraeli působí jedna radikální ultraortodoxní skupina, která číhá na to, aby 
toho masového zabijáka a hlupáckého pachatele genocidy Netanjahua sprovodila ze světa. Ale takovéto 
skupiny či jednotlivé osoby, které se chtějí druhým dostat na kůži, existují po celém světě, jelikož se jim 
něco na těchto nebo u těchto druhých nehodí do krámu, resp. do konceptu jejich zmateného zdánlivého 
myšlení. Tak tomu bylo přece již tehdy, když si především Evropané zabírali takzvanou Ameriku, když 
přepadávali tuto zemi, přisvojovali si ji, masakrovali, vraždili a zotročovali domorodé obyvatele 
a rozpoutávali dlouhé války. 

Pomatenci a idioti z vlád asi 50 zemí a další jejich stranní a zaujatí politici, kteří dodávají zbraně 
Zelenskému a poskytují v této podobě pomoc, jakož i hlupácké části populace, dělají všechno to, co si ta 
různá uskupení amerických hegemonistů přejí a co si zcela především přeje ten senilní a vetchý prezident 
Biden, který ve své hlouposti nestojí ani za zlámanou grešli, jak se lidově říká, když nějaký člověk 
v každém myslitelném dobrém ohledu selhává. 

Na samotné Ukrajině existuje, jak jsem již řekl, jedno podzemní (skryté) hnutí proti Zelenskému, které 
usiluje o to, aby jej sprovodilo ze světa, nicméně se mu to doposud nepodařilo, protože je přísně střežen, 
jak mi říkala Bermunda. Tolik tedy k tomuto, přičemž následující otázka se týká už opět něčeho jiného, 
totiž Antarktidy v tom ohledu, zda byla vždy v minulosti pokryta ledem? 
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Quetzal   To, co ti pověděla Bermunda ohledně Zelenského a toho podzemního hnutí, vskutku odpovídá 
realitě. Toto jsem rovněž vyzkoumal i já sám, přičemž jsem věnoval svou pozornost i všem těm 
nepřátelským hnutím, která jsem nemohl jednoduše opomenout a která byla úděsná. Ale co se týče 
toho, že atentátníci někdy dokážou realizovat své vražedné choutky a že se jim podaří zavraždit své 
vybrané oběti navzdory jejich úzké a nejpřísnější ochraně, to se nedá popřít, a tudíž všichni ti, proti nimž 
jsou plánovány atentáty, žijí nebezpečně. 

Billy   Však jsem o slovech Bermunda přece nepochyboval. Ale tu otázku ohledně Antarktidy mohu 
zodpovědět tím, že tomu tak nebylo, neboť ta dříve skutečně nebyla pokryta ledem, protože byla kdysi 
skvostným vzkvétajícím světadílem, který – ale to chci povědět jen tobě – ... 

Quetzal   To se shoduje s tím, co vím z letopisů Sfath. I to, že ...  

Billy   To vše má být ale, jak říkal Sfath, zamlčeno. Na tom on výslovně trval, jelikož říkal, že ... 

Quetzal   To je mi známo, a proto se o tom přece nemá otevřeně hovořit. 

Billy   Právě, a proto na místo toho, co jsme řekli, napíšu jen trojtečky, až budu vyvolávat a sepisovat naši 
rozpravu. Pak mám ale ještě tuto otázku zde ... 

Quetzal   ... je těch otázek ještě mnoho? 

Billy   Ještě několik a ty bych rád zodpověděl, jako tuto, která se týká toho, že před, řekněme, pradávnými 
dobami byly obrovskými posuny zemské kůry vytvořeny světadíly, jak je dnes jako takové známe. A co 
se týče této další otázky zde ohledně Tvoření a Univerz, tak na tu chci odpovědět takto: Ano, naše Tvoření 
má přibližně vejčitý tvar a skýtá v sobě 7 Univerz. Ty jsou ovšem od sebe odděleny a nikterak se 
»netangují«, resp. se vzájemně nedotýkají ani neovlivňují. Každé z těchto 7 Univerz vykazuje svoji vlastní 
dimenzi, která se nemůže dotýkat dimenze jiného Univerza, avšak má v sobě samém dimenzi 
přítomnosti a nesčetné dimenze budoucnosti a minulosti, takže může např. člověk »cestovat« 
do minulosti či budoucnosti, a tedy do jiné dimenze – pokud disponuje k tomu nezbytnou technikou. 
»Cestování« do jiného Univerza Tvoření vyžaduje ovšem ještě mnohem futurističtější techniku než tu, 
která je zapotřebí k »procestovávání« dimenzí minulosti či budoucnosti, resp. cizí přítomnosti. Plejaren 
– chci-li nyní mluvit o těch, s nimiž jsem v kontaktu a ve spojení – nepocházejí jen z jiné budoucí dimenze 
nebo jiné minulé dimenze našeho Univerza DERN, jak jej sami nazývají, nýbrž z Univerza ANKAR, jak jej 
nazývají, což je jiné Univerzum v existenční oblasti Tvoření, jež v sobě obsahuje celkem 7 Univerz. 
Plejaren z Univerza ANKAR tedy nejsou cestovatelé časem, kteří by přicházeli z budoucnosti, přítomnosti 
či minulosti našeho Univerza DERN, nýbrž cestovatelé časem přicházející z jiného Univerza, které se 
nalézá v naprosto jiné dimenzi našeho Tvoření, které v sobě zahrnuje 7 Univerz v naprosto odlišných 
dimenzích. Univerzum ANKAR, z nějž Plejaren přicházejí do našeho Univerza DERN, se nachází prakticky 
na tomtéž místě jako naše Univerzum DERN, jenže je právě v jiné dimenzi a je poněkud posunuto v čase 
vůči našemu času, avšak tato odchylka je tak minimální, že o ní patrně nemusí být separátně hovořeno. 

Co je teď možná ještě k tomu všemu potřeba povědět, se váže ještě jednou k tomu, že ona takzvaná 
UFO těch cizinců nemají s Plejaren naprosto nic společného a skutečně s nimi ani v nejmenším 
nesouvisejí. Ona UFO, a tím pádem ti cizinci, nepocházejí ani z Univerza ANKAR, ani z žádného ze zbylých, 
v jiných dimenzích se nalézajících, Univerz našeho Tvoření, nýbrž pouze z tohoto Univerza DERN z hvězd 
viditelných ze Země, resp. ze světů, resp. planet kolem těchto hvězd kroužících. Že by měli dokonce 
znalost o Univerzu ANKAR, Plejaren, a existenci 7 Univerz v rámci Tvoření, to je více než jen pochybné, 
neboť jak Plejaren vyzkoumali, nenasvědčovalo nic tomu, že by se ti cizinci těmito věcmi byť jen 
na základě tušení zabývali. Také to, do jaké míry dokážou se svými UFO zvládat svoji přítomnost pomocí 
cest časem do minulosti či budoucnosti, a do jaké míry dokážou ze své přítomnosti přecházet do času 
Země, zůstává sporné, a ani mi to není známo. Tím jsem patrně zodpověděl to nejdůležitější, čeho se 
týkala tato otázka. 
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Quetzal   To bylo podle mého názoru dostatečně podrobné, neboť více vysvětlení k této věci by jen 
vyvolávalo nové otázky, které bys pak měl opět zodpovídat. A to neodpovídá tomu, co se týká tvé práce, 
tedy celosvětovému vyučování »Nauky pravdy, Nauky Tvořivé energie, Nauky života«. Všechny ty 
vyvstávající dotazy, které se odvíjejí z jiných momentů a které máš zodpovídat, se však ve skutečnosti 
Nauky netýkají, a nejsou tedy v tomto směru hodnotné, takže bys na ně neměl v žádném ohledu 
přistupovat a odpovídat na ně. 

Billy   To sice vím, ale někdy se právě nevyhnu tomu, abych se přece jen odchýlil od věci a ... 

Quetzal   ... což bys ale činit neměl, neboť důležitá je pouze Nauka. Ale ... promiň, prosím ... Počkej 
prosím tě, to je zpráva, kterou mi přeposílá Enjana přes stanici od Grémia, které spoluposlouchá náš 
rozhovor. ... To, co je říkáno, ti vysvětlím, až ... Žel se ... inu, není zrovna potěšitelné, o čem musím 
referovat, a rovněž ani všechno to, o čem informuje Arlion, který je taktéž přítomen na poradě Grémia, 
která se v současnosti koná. Pomocí této malé aparatury zde, které sis povšiml již na začátku, když jsem 
přišel, byla a jsou bez časové ztráty přes stanici předávána všechna tvá zdravotní data přímo na valné 
shromáždění Grémia, které je bere na vědomí a usneslo se na tom, že tvůj zdravotní stav je krajně špatný 
a že máme svůj hovor ukončit. Tento pokyn zahrnuje, že své rozhovory zahájíme a povedeme dále opět 
až tehdy, když bude tvůj zdravotní stav znovu tak uspokojivý, že bude možné s tebou opět vést hovory 
bez obav a aniž bys trpěl zdravotní újmu. I když na sobě nedáváš nic znát, tak přístroj zaznamenává, že tě 
zatěžují hnutí závrati a že se necítíš dobře. Proto nyní půjdu a přijdu sem opět až tehdy, když budeš chtít 
přijmout moji pomoc, kterou jsi doposud stále odmítal, když jsi byl zdravotně silně poznamenán. »Nu«... 
(»nu« značí počátek německého slova). 

Billy   ... ty víš, že pomoc nechci, a na tom trvám, neboť nechci mít více výhod než jakýkoliv jiný 
pozemšťan. A o tom s tebou nechci diskutovat, jelikož takový je můj postoj a ten já měnit nebudu. 

Quetzal   Pak tomu budiž tak, a já to respektuji. Nyní tedy půjdu, a myslím si, že zřejmě potrvá delší 
dobu, než sem budu moci opět přijít. Budu informovat Bermunda, Florena a Enjana, ale ony tě přesto 
ještě navštíví. Pak tedy na shledanou, Eduarde, milý příteli. Kdy tomu tak ale bude, to nevím, a krom 
toho se musím držet pokynu Grémia. Není mi ovšem zapovězeno, a Bermunda, Enjana a Florena rovněž 
ne, tě čas od času zavolat a pozorovat, jak se ti zdravotně vede atd. 

Billy   Přirozeně, však to může být. Sice končíme všechno poněkud náhle, ale já vím ... Ahoj – další slova 
přece nejsou nutná – a na shledanou, Quetzal, můj příteli. 
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